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182 domek obce 183 kovárna velkostatku 184 rolník     185 zemědělství 186 malorolník 

187 nádraží 188 obchod s            
potravinami 

189 rodinný domek 190 malorolník 191 kovářství

192 rodinný domek 193 malorolník 194 malorolník 195 rodinný domek 196 rodinný domek

197 rodinný domek 198 rolník 199 švec 200 obvodní lékař 201 řeznictví

202 není uveden 203 rodinný domek 204 rodinný domek 205 není uveden 206 obchod 

207 obchod 208 rodinný domek 209 pekařství 210 malorolník 211 rodinný domek 

212 rodinný domek 213 kovářství 214 zahradnictví 215 rodinný domek 216 rodinný domek 

217 není uveden 218 kovářství 219 rodinný domek  220 malorolník 221 byt rabína

222 rodinný domek 223 švec 224 malorolník,švec 225 švec 226 malorolník

227 malorolník 228 malorolník 229 zahradník 230 malorolník 231 není uveden

232 zemědělství 233 rodinná vilka 234 rodinný domek 235 škola 236 rolník

237 rodinný domek 238 rodinný domek 239 malorolník 240 skladiště obilí 241 kolář

242 rodinný domek 245 malorolník 246 rodinný domek 247 krejčí 248 pokrývač

249 malorolník 250 malorolník 251 obchod s uhlím 252 úřednické byty   
velkostatku

253 škola  -  druhá 
budova 

SEZNAM DOMŮ PODLE CHARAKTERU A POVAHY K 30.06.1930

Malorolník - pozemky do 3 ha, rolník - pozemky 10 ha, zemědělství - pozemky nad 10 ha                  
V příštím čísle Vám prozradíme charakter a povahu budov dalších čísel.           -  li  -

KVĚTNOVÁ ROZHODOVÁNÍKVĚTNOVÁ ROZHODOVÁNÍ

Prázdniny se  nezadržitelně  blíží.  Školáci už se nemohou dočkat a dávají to patřičně najevo. 

Učitelům přibývají vrásky a i oni obracejí kalendář a těší se, jak si pocuchané nervy konečně 

na chvíli odpočinou. Komu ale naopak starosti přibudou,   jsou rodiče. Mnohé už v květnu 

trápí otázka „Kam s ním“? U těch malých se jedná jen o dobu prázdnin. Pokud je v rodině 

babička schopná a ochotná fungovat na plný úvazek, mají vyhráno. Kde babička není,        

shánějí se táborové pobyty. Starostlivější maminky volí raději tábory příměstské. Ráno dítě 

předají do péče odborníků, po práci si ho vyzvednou. Ty odvážnější sbalí robátku kufr na tři 

týdny, zamávají při odjezdu,  zamáčknou slzu a mají tři týdny přemýšlení a starostí jak    

takový tábor vypadá. Ještě těžší rozhodování  „Kam s ním“ mají rodiče žáků končících        

základní školu. Střední škola nebo učňovská, denní dojíždění nebo internát, škola státní nebo 

soukromá nebo... nebo...nebo. A což teprve rodiče těch, kteří už  školu  končí.  Jak a kde najít  

dobré  zaměstnání, vybrat vysokou školu.  Jsou sice už plnoletí, ale i v tomhle věku rodiče 

potřebují. Přeji vám všem ,  rodičům i žákům, aby to květnové rozhodnutí bylo právě to nej-

lepší, aby se vám vydařily nejen krásné volné dny prázdnin, ale i ty další po  prázdninách.                   

       - li -



Zastupitelé obce se sešli na poradě dne 23.dubna 2012 a projednali:  

Přítomni:  M. Brabcová, M. Dvořák, J. Kovář, J. Poděbradská, J. Čečrdle, J. Kozlerová, T. Hrenák, J. Hrenáková,  

- Starosta zastupitele seznámil se žádostí o prodej domu Kolešovice č.p. 29, kterou předložil Nguyen Duc Phuc z 
Jirkova. Zájemce nabídl za nemovitost celkovou cenu ve výši 1 mil. Kč.  Záměr o prodeji bude projednán na veřej-
ném zasedání.                 
- Starosta podal návrh  technického řešení, jak by bylo možno opravit střechu nad přísálím. Ing. Satranský byl požá-
dán o vypracování projektové dokumentace ke stavebnímu povolení a výběrovému řízení.  Oprava prohnutého stropu 
by spočívala v narovnání nosné konstrukce zvednutím tří stávajících  traverz a jejich vyztužení traverzami přiložený-
mi shora a k sobě přivařenými. V rámci této rekonstrukce bude zhotovena nová římsa včetně okapů.  Traverzy budou 
zakryty atikami. Po celé ploše bude položena nová střešní krytina, zhotovená pravděpodobně z asfaltových pásů. 
Tato investice je odhadována zhruba na  600 tis. Kč a bude financována z rozpočtu obce, ve kterém byla schválena 
jako spoluúčast k dotaci. Vzhledem k tomu, že do stropu opět zatéká, nelze již dále čekat na vhodný dotační titul.                  
- MS Tetřev informovalo, že asfaltová krytina na střeše Sokolovny vlivem silných mrazů popraskala a střechou    
Sokolovny začalo zatékat. Starosta požádal pana Majera z Rakovníka o vypracování cenové nabídky na opravu. Pan 
Majer předložil rozpis prací a materiálu ve výši 76.000,- Kč. Poté byla střecha prohlédnuta za účasti ing Satranského. 
Do budoucna je uvažováno s celkovou rekonstrukcí budovy včetně střechy. Proto byla zvolena levnější varianta, kdy 
budou nyní pouze přivařeny nové asfaltové pásy. Členové MS Tetřev provedou potřebné práce svépomocí.  Nákup 
materiálu zajistí obec. Dále starosta  informoval, že ing. Satranský je požádán o  vypracování projektové dokumenta-
ce ke stavebnímu povolení, na jehož základě by byla podána žádost o dotaci prostřednictvím MAS Rakovnicko,  
pokud bude vypsán příslušný projektový návrh. Jednalo by se o celkovou  rekonstrukci Sokolovny, kdy by vznikly 
nové místnosti pro spolkovou činnost místních občanských sdružení.               
- Ředitel Domova Kolešovice, František Erba, požádal obec o úhradu nákladů ve výši 10.000,- Kč spojených 
s vystoupením umělců na pouťové slavnosti na nádvoří zámku dne 30.6.2012.                  
-  Dne 5. května 2012 od 13 hodin se bude konat slavnostní otevření Odpočinkové zóny, která je vybudována na   
prostranství u zámeckého rybníka a od 13,30 hodin bude zahájena Okrsková hasičská soutěž v požárním sportu.              
- Starosta informoval, že tradiční Klání o Krakovecký meč proběhne v sobotu 9.6.2012 v Krupé. Obec Kolešovice 
sestaví mužstvo o 7 členech. Mužstvo sestaví zastupitel Tomáš Hrenák.                                          
- Na veřejném zasedání bude projednána a schválena darovací smlouva na pozemky parc.č. st. 46 a parc.č. 114, k.ú. 
Zderaz mezi obcí Kolešovice a paní Věrou Trojáčkovou ze Zderazu. Jedná se o pozemky, které paní Trojáčková 
v roce 1966 zakoupila od MNV Kolešovice, řádně zaplatila, ale nikdo doposud nepředložil na Katastrální úřad 
v Rakovníku žádost o zápis do majetku paní Trojáčkové.  

               

Zastupitelé obce se sešli na poradě dne 21. května 2012 a také projednali:  

Přítomni:  M. Brabcová, M. Dvořák, J. Kovář, J. Poděbradská, J. Čečrdle, T. Hrenák, J. Hrenáková,

- Zastupitelé se dohodli, že veřejné zasedání bude svoláno na úterý 5. června 2012 od 19 hodin                                
- Na posledním veřejném zasedání bylo schváleno zveřejnění záměru obce prodat pozemky v k.ú. Zderaz za cenu, 
která nebyla pevně určena. Předpokládá se, že pozemky budou prodány paní Věře Trojáčkové, protože je v současné 
době užívá a kdysi je zakoupil její již zemřelý manžel od MNV Kolešovice. Protože však nebyla sepsána dohoda, 
která by byla zavkladována v katastru nemovitostí, je třeba tuto záležitost napravit. Nejjednodušším a nejrychlejším 
řešením je prodej dle kupní smlouvy, ve které bude stanovena cena rovnající se částce za podání návrhu na vklad do 
katastru, tj. současné době 1000,- Kč . K tomuto řešení  nikdo ze zastupitelů nemá námitek. Toto bude projednáno na 
veřejném zasedání 5. 6. 2012.                  
- V pátek 1.června 2012 od 14 hodin je naplánováno pracovní setkání zástupců školy, zastupitelů obce a náměstka 
hejtmana Středočeského kraje PhDr. Marcela Chládka. Na programu jednání je prohlídka místa plnění přidělené do-
tace na výměnu oken v budovách základní školy č.p. 44 a č.p. 235. Starosta vyzval  přítomné zastupitele, aby se 
v rámci svých možností tohoto setkání zúčastnili. V tomto bodu také starosta informoval, že oslovil ing. Satranského 
se žádostí o zpracování projektu  na zateplení obou budov základní školy. O těchto plánech obce a se záměrem o 
podání žádosti o dotaci z Programu FROM  bude jednáno s panem M. Chládkem.                  
- Starosta přítomným předložil pozvánku na setkání společnosti Becker Kralovice  se zástupci obcí ze svozové     
oblasti v areálu firmy. Hlavním cílem je představení nového provozu kompostárny, zpracování dřevní hmoty a     
překládací stanice.  Toto setkání proběhne ve čtvrtek 31.5.2012 od 13 hodin v areálu firmy. Kdo bude mít ze zastupi-
telů zájem, má možnost se setkání zúčastnit.                
- Ohradní zeď kolem hřbitova v obci Zderaz se začíná pomalu rozpadat. Tuto informaci podal starosta a zároveň na-
vrhl, že je nutné ji opravit podobným způsobem, jakým byla opravena zeď kolem zámeckého parku, tzn. položit na-
vrch betonové desky proti zatékání vody. Zastupitelé s tímto postupem souhlasí.                  
- Starosta seznámil zastupitele s čerpáním rozpočtu k 30.4.2012. Zůstatek na běžném učtu byl 3.148.257,52 Kč,     
příjmy činily 5.605.819,46 Kč a výdaje dosáhly 5.038.140,07 Kč.

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE --- ČINNOST ZASTUPITELSTVA OBCE ČINNOST ZASTUPITELSTVA OBCE ČINNOST ZASTUPITELSTVA OBCE 



- Podle dostupných údajů z evidence spádových obcí o počtu dětí, u kterých je předpoklad, že budou navštěvovat 
mateřskou školu po dobu následujících tří let a jednání mezi starostou obce a ředitelkou základní školy bylo domlu-
veno, že po vyřízení nezbytných náležitostí bude možné navýšit kapacitu mateřské školy nejdříve od 1.1.2013 na 35 
dětí. Podle výše uvedených údajů by mateřskou školu k 1.9.2013 mohlo navštěvovat až 43 dětí, 1.9.2014 31 dětí a 
k 1.9.2015 29 dětí. V souvislosti s navýšením kapacity mateřské školy, bude nutné provést i několik stavebních a 
technických úprav ve shodě s hygienickými předpisy. O zpracování projektové dokumentace byl požádán              
ing. Satranský. Náklady spojené s rekonstrukcí prostor v MŠ budou hrazeny z rozpočtu obce.                   
- V hlavní budově základní školy jsou z hlediska funkčnosti nevyhovující rozvody vnitřní kanalizace. Odborníci   
navrhují její celkovou rekonstrukci. Náklady na ni jsou odhadovány zhruba ve výši 300 až 400 tis. Kč. Jednalo by se 
o rekonstrukci vnitřní kanalizace, nové rozvody vody po toaletách, oprava elektroinstalace a výměna sanitární      
techniky. V plánu je tyto práce provést v době hlavních prázdnin. Náklady na rekonstrukci budou hrazeny z obecního    
rozpočtu. O vypracování dokumentace k výběrovému řízení na zhotovitele díla byl opět požádán ing. Satranský.                 
- Na minulé pracovní poradě byla projednána oprava střechy na Sokolovně. Položení nové lepenky provedli nakonec 
sami myslivci a obec zakoupila materiál v ceně cca. 26.000,- Kč. Vzhledem k tomu, že tato nemovitost se nachází  
v neutěšeném stavu, byl požádán ing. Satranský o zpracování projektu na rekonstrukci celé budovy a její využití. 
Pokud v dohledné době nebude otevřen žádný vhodný dotační program, bude podána žádost o dotaci na rekonstrukci 
prostřednictvím MAS Rakovnicko  v roce 2013.                                
- Vzhledem k tomu, že zřizovatelem nebyl vypsán v termínu do 30.4.2012 konkurz na obsazení místa ředitele školy, 
jmenoval starosta obce na období dalších 6 let ředitelkou školy PaeDr. Vladimíru Hartmannovou.    
- Před nějakým časem bylo v zastupitelstvu diskutováno vybudování chodníku od školy směrem k zámku. Zastupite-
lé se k tomuto tématu nyní vrátili. Hlavním důvodem této investice je zajistit bezpečné přecházení chodců jako    
náhradu za přechod, který je u jídelny firmy Rakochmel. Starosta požádá ing. Vajchra z firmy Stavby Rakovník o  
vypracování rozpočtu na vybudování chodníku ze zámkové dlažby. Podle výše investice bude rozhodnuto o dalším 
postupu. 
- Starosta informoval o zahájení jednání s RNDr. Drahoňovským ve věci stanovení Ochranného pásma vodních    
zdrojů. Pan Drahoňovský navrhuje ochranné pásmo pro celou obec včetně dvou vrtů, které se nacházejí za parkem. 
Pokud by se tento záměr podařilo včas realizovat, byla by šance získat dotaci ze Státního fondu životního prostředí 
na dostavbu splaškové kanalizace ve zbylé části obce. O průběhu tohoto rozsáhlého záměru budou zastupitelé      
průběžně informováni.                 
- Zastupitelé opět diskutovali o vybudování veřejného vodovodu v obci z pohledu současného vývoje v zásobování 
obyvatel pitnou vodou. Týká se to jak lokalit zdrojů, tak vývoje cen za vodné. Rozhodujícím faktorem zřejmě může 
být skutečnost, že se obec nachází v lokalitě s nízkými srážkami, které způsobují kolísání hladiny spodní vody a tím 
vysychání studní.

8 .KVĚTEN 8 .KVĚTEN 8 .KVĚTEN --- DEN KONCE I I .  SVĚTOVÉ VÁLKY DEN KONCE I I .  SVĚTOVÉ VÁLKY DEN KONCE I I .  SVĚTOVÉ VÁLKY 

POMNÍČEK                                                                                                                                                                                                                    

František Nechvátal

Jak v mnohé jiné vesničce

podobné pilné včeličce,

jež vzlétá k polím do veliké dálky,

tak i v té naší blízko školy,

pod lípami a pod topoly,

je pomník padlým ze světové války.

Když zelená se za vsí háj,

slavíme v celé zemi máj,

v němž krásné slunce zrána políbí tě.

Čest vzdáváme těm, co k zemi klesli,

když svobodu nám v bojích nesli,

aby se smálo naše dítě.

Maličká je ta naše ves,

však žije v míru šťastně dnes, 

s ptáky si zpívá, s jarem veselá je

a je v ní také pod jasany

pomníček z žuly vytesaný 

armádě naší z devátého máje.

Také touto básní přednesenou Eliškou     

Lenochovou jsme si připomněli společně 

s ostatními žáky naší  školy Ludmilkou   

Novákovou, Václavem Krobem, Ondrou 

Novákem a  Káťou Veverkovou                   

nejvýznamnější den našich dějin po krátkém 

projevu pana starosty odpoledne 7. května. 

Vzpomínkového aktu, při kterém byly      

položeny věnce Českého svazu bojovníků  a 

obce Kolešovice k pomníku Padlým ve II. 

světové válce, se zúčastnili zastupitelé obce 

pan Martin Dvořák, Jiří Čečrdle,  Jaroslav      

Procházka, paní Miroslava Brabcová, Jiřina            

Hrenáková, Jitka Kozlerová a Jiřina        

Poděbradská. Pietní akt byl zakončen státní 

hymnou.

                                                                           

-  jp -



ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA KOLEŠOVICE ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA KOLEŠOVICE ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA KOLEŠOVICE 

ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLKY

         
V březnu se děti zúčastnily pod vedením paní učitelky 
Herinkové výtvarné soutěže na téma:  „ Na silnici bez-
pečně“. Janička Trčková a Pavlínka Krejčová získaly 
pro mateřskou školu 2. místo a cenu – magnetickou ta-
buli s dopravní tematikou. Gratulujeme!

              
Den země proběhl v mateřské škole 23.dubna – děti   
zasadily na zahrádce ibišek a průběžně se o něj starají.

25.6.2012 v 10.00 hodin zavítá do mateřské školy pan 
Jakub Rucký se svou kouzelnickou diskotékou, aby   
dětem zpříjemnil konec školního roku. Rádi uvítáme i 
ostatní děti i s rodiči na našem společném setkání.                                                                             

            Helena Regálová - vedoucí učitelka MŠ

ZPRÁVY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
PROJEKTOVÉ VYUČOVÁNÍ NA TÉMA VELIKONOCE

Ve dnech 29. března, 30. března a 2. dubna se ve škole realizo-
valo projektové vyučování na téma Velikonoce. Žáci vyráběli 
dárky a přáníčka pro rodiče a do stánků na Velikonoční jarmark.      
Nezapomnělo se ani na přáníčka pro obyvatele Domova důchod-
ců v Kolešovicích.             

   Mgr. K. Kolářová

VELIKONOČNÍ JARMARK
V úterý 3. dubna se ve škole konal Velikonoční jarmark. Žáci zde 
prodávali výrobky, které zhotovili při projektovém vyučování 
nebo dokončili doma. Účast rodičů i   bývalých žáků školy byla 
hojná, děti měly radost, že o jejich výrobky byl zájem a šly dobře 
na odbyt.

Mgr. K. Kolářová

DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ O KOBLÍŽKOVI
V pondělí 2. dubna navštívili žáci I. stupně základní školy spolu 
s dětmi z mateřské školy divadelní představení O Koblížkovi. 
Žáci byli prostřednictvím pohádky poučeni o tom, že kdo se   
vychloubá a špatně chová k ostatním, špatně skončí.

Mgr. K. Kolářová

McDONALD´S CUP V KOPANÉ

V Rakovníku dne 3. května proběhl již tradiční turnaj 
v žákovské kopané I. stupně McDonald´s cup. Naši žáci 
ve složení Libor Drozda, Karel Louček, Jozef Lakatoš, 
Jiří Ritter, Míra Pavlík, Jirka Šuran, Marek Heifler,  
Honza Jiroušek a Lukáš Kindl se zúčastnili kategorie    
4. - 5. tříd. Školy byly rozděleny do dvou skupin. Naše 
škola se utkala ve skupině A s II.ZŠ Rakovník a s I.ZŠ 
Rakovník. V prvním utkání žáci Kolešovic zdolali I. ZŠ 
3:1 a s „Dvojkou“ prohráli 4:0. Jako druzí ve skupině 
jsme nastupovali k čtvrtfinálovému utkání proti žákům 
z Křivoklátu, ti se ukázali jako hratelný soupeř a         

              
výsledek 10:0 v náš prospěch hovoří za vše. Postupový 
klíč nás poslal k semifinálovému utkání s fotbalovou  
3.ZŠ z Rakovníka, s tou jsme nedokázali držet krok a 
prohráli 3:0. V utkání o třetí místo uhráli naši reprezen-
tanti výtečný výsledek 7:2 s hráči z Nového Strašecí. 
Jednoznačně nejlepším hráčem našeho výběru byl Libor 
Drozda, velkou měrou se o výborný výsledek postarali -
obránci Pepa Lakatoš s Jirkou Ritterem a výborně     
zachytal i náš brankář Karel Louček. Třetí místo v tak 
náročném turnaji je velikým úspěchem a všem zúčastně-
ným hráčům GRATULUJEME!!!

      Mgr. L. Fukárek

PRŮZKUMNÍCI V AUSTRÁLII         
V pondělí 26. března 2012 do Kolešovic zavítalo z Karlových 
Varů divadlo Letadlo s představením Průzkumníci v Austrálii. 
Pořad byl nejen zábavný, ale i poučný. Seznámil děti s některými 
zvířaty, která žijí v Austrálii, např. s papouškem kakadu, pštro-
sem emu, medvídkem koalou a s klokanem. Někteří žáci se také 
stali herci a vystoupili v představení jako piloti letadla a klokani.

Už se těšíme na další představení Průzkumníci v Africe, 
s kterým k nám divadlo přijede na podzim.

Mgr. K. Kolářová



MÁ VESNIČKA        AMÁ VESNIČKA        AMÁ VESNIČKA        AUTOR JAKUB KUČERA  UTOR JAKUB KUČERA  UTOR JAKUB KUČERA  

Z HISTORIE ŠKOLY

Koncem školního roku se žáci nechávají fotografovat se 

svými učiteli. Tento zvyk trvá už hodně, hodně  dlouho a 

my vám předkládáme důkaz. Takhle se vyfotografovali 

dnešní osmdesátníci. Poznáte některého z žáků či učitelů? 

I tu hezkou kudrnatou černovlásku v první  řadě? Právě 

ona nám zapůjčila  tuto fotografii. Moc děkujeme p. Zden-

ce Houbové.                 - li -

Malá víska vprostřed polí
v paměti mé zůstane vryta
když opouštím ji srdce bolí
v duši mé je navždy skryta

Náruč svou má dokořán stále
ve světě spěchu je jistotou mojí
pokaždé vroucně pozve mě dále
pevné pouto nás navěky pojí

  Vracím se k ní a ve mě dme se pýcha
pouhý bod na mapě, prostičká ves

  na každém rohu na mě vzpomínka dýchá
rybníky, louky i zámecký les

Od řepky žlutá a voňavá po chmelu
zvonem nás vítá z kostelní věže
poklidně žije si ve vrabčím ševelu
po každé návštěvě cítím se svěže

Co dává mi nikdy nemohu splatit
jejím dlužníkem zůstanu napořád
cestu k ní nesmím nikdy ztratit
k vesničce mé, jenž mám tak rád

Předkládáme vám další báseň Jakuba Kučery. Jeho vyznání rodné vsi je až dojemné. Je krásné, když má  mladý  

člověk  ke svému rodišti tak vřelý vztah. Moc děkujeme a těšíme se na další příspěvky. Jeho básně si můžete 

najít  na webové stránce   www.liter.cz    Jakub vyhrál několik  celostátních soutěží.

Školní docházku končí 16 žáků v deváté třídě a 2 
žáci v osmé třídě.  Všichni se chystají na další     

studium nebo do učení.         

1 x  Obchodní akademie Rakovník                                                                                                                                                          

2 x  Střední zdravotní  škola Kladno, Beroun                                                                                                                                                                                  

1 x  Střední zemědělská škola Rakovník                                                                                                                                       

1x   Střední průmyslová škola-chemická                                                                                                                                             

1x   Střední hotelová škola Kladno                                                                                                                                                                     

1x   Střední průmyslová škola- informatika Praha                                                                                                                             

1x   Střední technická škola- elektro  Rakovník                                                                                                          

1x   Střední odborná škola – nábytkářská výroba                                                                                                                 

Učební obory :                 

Střední odbor. učiliště                                                                                                        

obor zedník,  kuchařka/servírka - Rakovník,        

opravář zemědělských strojů-  Nové Strašecí,                                                                                                                                 

kadeřník -  Stochov,                          

truhlář - Most,              

2x farmář – Jesenice

     Přejeme  všem dobrý start do života   - li -



KULTURNÍ PŘEHLED, STALO SE …KULTURNÍ PŘEHLED, STALO SE …KULTURNÍ PŘEHLED, STALO SE …

UŽ JE TO UDĚLÁNO, UŽ JE TO HOTOVO …

V minulém čísle jsme vás informovali o plánovaném            
slavnostním otevření odpočinkové zóny. Vše se podařilo a pan 
starosta Martin Dvořák společně s paní Mgr. Jaroslavou Čečr-
dlovou vrátka zóny slavnostně otevřeli v sobotu  5. května po 
obědě. Pan starosta ve svém úvodním slově v krátkosti připo-
mněl co předcházelo předání odpočinkové zóny obyvatelům 
naší obce a hlavně našim nejmenším a jak byly finanční pro-
středky na budování využity. Paní J. Čečrdlová, která se podíle-
la na realizaci projektu „ Pojďme ven aneb obnova  komunitní-
ho života obce“ a bylo jí panem starostou předáno slovo podě-
kovala všem, kteří se podíleli na vybudování odpočinkové zóny a zvláštní poděkování patřilo panu B. Pelikánovi. 
Ten byl hlavním koordinátorem všech prací. Doufáme, že její slova: „Tam kde se nemá kouřit se nekouří a tam, kde 
nemají být psi, psi nejsou“ si všichni vezmou k srdci a budou dodržovat provozní řád odpočinkové zóny. Po krátkém 
úvodu předvedly naše hasičky juniorky (Markéta Brabcová, Markéta Holá, Monika Holá, Kateřina Kovářová, Kateři-
na Pelikánová, Nela Týčová a Kateřina Veverková) své taneční vystoupení. 

Přítomní si užili odpoledne se svými dětmi  na herních  prvcích, na 
stanovištích soutěží, které připravily kolešovické ženy nebo u stán-
ku s občerstvením. 

Dětské hřiště prošlo zatěžkávající zkouškou ještě před otevřením. 
Vše bylo hotovo zhruba v polovině dubna a děti si od dokončení již 
na hřišti mohly hrát. Ale ne všichni se na hřišti chovali jak by měli 
a bylo nutné ještě před otevřením provést některé opravy. Proto  
jsme požádali paní ředitelku základní školy o možnost promluvit 
s žáky základní školy. Hřiště je určeno hlavně pro naše nejmenší a 
tak jsme se společně s panem starostou pokusili v základní škole 
všem žákům vysvětlit, zvláště pak žákům druhého stupně, jak by se 
měli na hřišti chovat, aby nedocházelo k ničení herních prvků.      

A hlavně, aby dbali na svou bezpečnost. Zda si naše slova vzali k srdci ukáží teprve další dny. Poděkování patří i 
našim maminkám a občanům, kterým není chování některých dětí k majetku nás všech lhostejné.

Přejme si, abychom odpočinkovou zónu mohli dlouho užívat všichni společně s dětmi a jejich rodiči při různých    
společenských akcích pořádaných naší obcí.              - jp -

KOLEŠOVICKÁ SETKÁNÍ

10. května se opět sešli kolešovičtí důchodci na přátelském posezení 

při hudbě pana  Z. Černého.  I tentokrát na přísálí kolešovického kul-

turního domu. Bez kouření, ale s dobrou náladou, se zpěvem a humo-

rem. Došlo i na taneček. A ne ledajaký. Někteří, kteří přišli za pomoci 
francouzských i jiných holí, je odložili a vydali se do kola. Takové   

malé, kolešovické Lurdy. Mám přání pro nás pro všechny: Zatančit si 

v devadesáti letech jako p. Podolková. Ta měla  ještě při tanečku  tolik 
síly, že si mohla zpívat z plných plic.                                     

- li -                                                                    

Obec Kolešovice, místní rybáři a ČSŽ 

pořádají

v neděli, 3. června 2012 od 9 do 12 

hodin u rybníka na Podskale.  V rámci 

dětského dne budou od 9 hodin zahá-

jeny dětské rybářské závody. V prů-

běhu dopoledne proběhnou soutěže, 

zábavné hry apod. Občerstvení na 

místě zajištěno.    

Na rybářské závody je možno přihlásit  

se v kanceláři OÚ do 31.5.2012 do 

vyčerpání kapacity závodu 25 dětí.

Podmínkou účasti na rybářských závodech 

je vlastní rybářské náčiní.



SLAVNOSTNÍ VYSVĚCENÍ KAPLE SV . JANA NEPOMUCKÉHOSLAVNOSTNÍ VYSVĚCENÍ KAPLE SV . JANA NEPOMUCKÉHOSLAVNOSTNÍ VYSVĚCENÍ KAPLE SV . JANA NEPOMUCKÉHO

ZE SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ V KOLEŠOVICÍCH ZE SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ V KOLEŠOVICÍCH ZE SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ V KOLEŠOVICÍCH 

V sobotu  12.5. byla slavnostně otevřena  a vysvěce-

na kaple sv. Jana Nepomuckého ve Zderazi.            

O postupu prací jsme vás pravidelně na našich 

stránkách informovali. Přestože v sobotu bylo poča-

sí nevlídné, sešlo se ve Zderazi nečekané množství 

lidí.  Kaplička, vyzdobená i květinami, čekala na 

svůj den.  Akce se zúčastnili i vzácní hosté,  sponzo-

ři,  televize s Toulavou kamerou, rakovničtí ostro-

střelci a bylo připraveno občerstvení. Vyslechli jsme 

hudbu i zpěv, dva projevy, čestnou salvu. Páter 

Václav Kružík  kapli pokropil svěcenou vodou a  

najednou tu byl závěr. Ti zimomřiví spěchali do 

tepla domovů, ti otužilejší se ještě chvíli zdrželi u 

stánku s občerstvením. Až teprve doma mi došlo, že 

je nejen konec opravám, ale je i konec Občanského 

sdružení Zderaz, které celou akci s obnovou této   

památky   vyvolalo,  sehnalo mnoho peněz od     

sponzorů a dotáhlo ji společně s obcí až k dnešnímu 

dni.  Došlo mi, že se jeho členové po dobu pěti let   

nejen starali o kapličku, ale i obohacovali náš      

kulturní a společenský život. Došlo mi, že už         

nebudou jejich vánoční koncerty v našem kostele, 

na kterých zpívali a hráli umělci z Prahy, kteří 

např.   jeden den vystupovali na Staroměstském 

náměstí, druhý den v Lucerně a  třetí den 

v Kolešovicích v téměř polních podmínkách. Za to 

všechno patří „kapličkářům“ velké poděkování.  

Doufám ale,  že neskončila  přátelství  vzniklá   

během pěti let společné práce mezi členy OS       

Zderaz, OÚ a obyvateli naší vesnice. Že bychom 

společně našli další vhodný objekt k opravě??                                                                                   

    - li -, foto Josef Matura 

Pokud si myslíte, že práce OS Zderaz byla záslužná, můžete mu dát hlas v  soutěži o obnovu památek ČR.   

Soutěž najdete na  internetu na www. mamevybrano.cz, kde můžete hlasovat v jeho prospěch.                       

Číslo pro kapličku je 069!!!!!

V minulém čísle jsme    informovali o četných 
výjezdech zásahové jednotky k ohňům v měsíci únoru. 
Ani v březnu    hasiči a technika nezaháleli. V posledním 
březnovém týdnu zasahovali hned třikrát. 25. 3. hořel 
travnatý porost v areálu bývalé živočišné výroby v     
Kolešovicích. Požár vznikl od transformátoru. Na místě    
zasahovaly jednotky profesionálních hasičů a dobrovolní 
hasiči z Kolešovic. O dva dny později zasahovali místní 
hasiči u požáru lesního porostu v Pšovlkách a 31. 3. u 
požáru bývalé ubytovny v Kolešově. 
Ve sboru pracuje kolektiv mladých hasičů, jemuž běží 
plná soutěžní sezona. Už na konci ledna se mladí hasiči 
zúčastnili Čisteckého uzlu, zimní soutěže ve štafetě    
dvojic, vázání uzlů a určování technických prostředků. 
Naši se umístili na   pátém místě.  V přípravě na II. kolo 
hry Plamen se každoročně zúčastňují soutěže 
v požárním útoku ve Zbečně. Kolešovičtí obsadili 12. 
místo.

Důležitou akcí letošního jara bylo uspořádání 

okrskové  soutěže v požárním sportu a to v sobotu          
5. května 2012. Soutěž se uskutečnila u zámeckého    
rybníka u nového dětského hřiště. Závodníci – ženy i 
muži −  nastoupili na start   první disciplíny – běh na 
100   metrů s překážkami, po      slavnostním otevření 
hřiště.  V kategorii ženy zvítězila místní Soňa Bicanová 
(soutěžící za SDH Kněževes) a v kategorii mužů nejlep-
šího času dosáhl Josef Žemlička z SDH Kněževes.    
Druhou disciplínou byl požární útok, jehož výsledky 
ještě zamíchaly celkovým pořadím. Družstva žen se pak 
umístila v následujícím pořadí:  1. Kněževes, 2. Přílepy, 
3. Senomaty a družstva mužů: 1. Kněževes, 2. Kolešovi-
ce, 3. Senomaty. Na akci vystoupili i mladí hasiči.    
Děvčata nejprve před početným publikem předvedla tři 
krátká taneční vystoupení v průběhu slavnostního     
otevření hřiště. Po skončení požárních útoků předvedli 
také své umění v této disciplíně.

Za SDH Jaroslava Čečrdlová



OSTATNÍ INFORMACE OSTATNÍ INFORMACE OSTATNÍ INFORMACE 

JAK JDE ŽIVOT V DOMOVĚ KOLEŠOVICE  JAK JDE ŽIVOT V DOMOVĚ KOLEŠOVICE  JAK JDE ŽIVOT V DOMOVĚ KOLEŠOVICE  

Konečně máme jaro, už jenom pohled na jarní zeleň nám přidá na 
dobré náladě a všichni se těšíme, že budeme opět sedět venku a 
pozorovat dění kolem a poslouchat zpěv ptáků, kterých je v našem 
parku dost…..

Ve slunečném  
sobotním dopoled-
ni 24. března jsme 
měl i  možnos t    
poslechnout si      
koncert klasické 
a duchovní hudby 
v podání paní Pa-
vly Šťastné (zpěv), 
pana Jiřího Nováka 
(trubka) a pana 
PhMr. Rudolfa 
Krouzy (klavír).

Zazněly skladby M. Greena, W. A. Mozarta, R. Wagnera, C. Ph. 
Em. Bacha, duchovní a romantické písně. Program byl velmi dobře 
sestaven, nikdo z četných posluchačů se nenudil. Všichni jsme 
se shodli, že koncert se vydařil, zpříjemnil nám jarní dopoledne 
a zahřál nás u srdce. V mnohých z nás vzbudily některé skladby 
hezké vzpomínky.

VELIKONOČNÍ POŘAD ŠIMONA PEČENKY

Příjemnou hodinku jsme strávili slovem i písní, s velikonočně kom-
ponovaným pořadem pana Šimona Pečenky, který se uskutečnil 
v úterý 3. dubna. Zazněly známé písničky velké hvězdy české pop 
music Waldemara Matušky, proložené vtipnými komentáři 

a vzpomínkami. 
Moderátor a zpěvák 
v jedné osobě 
se nenechal zaskočit 
ani přáním klientů 
a v závěru přidal 
i několik oblíbe-
ných lidovek.

E.

CHMELNICE PROJEKTU „ PIVO, CHMEL, SLAD – TO MÁM RÁD“

Během dubna jste si určitě všimli, že se pilně pracuje na tyčové chmel-
nici. Na připravené půdě vyrostly tyče, u kterých je už vidět dobře    
rostlé výhony. Ty jsou po prvním zavádění dobře vidět.  Tyčí je na 
malé chmelnici 153 a vysoké jsou necelých sedm metrů, asi tak dlou-
hé, jako bývaly v minulosti. „Budeme chmelnici ošetřovat tak, aby 
zdravě rostla a nedělala v obci ostudu“, řekl pan Radomír Dvořák.

OPRAVA MOSTU U BÍLKŮ 

Most se dočkal opravy. Práce na opravě začaly 29. března odstraněním 
kamenů a následovalo podbetonování. Pak umístění vyjmutých       
pískovcových kvádrů zpět na své místo. Práce provedla firma Stavby 
Rakovník s.r.o. v ceně 65.000,- Kč. Dnes už most jen čeká na nové 
zábradlí. 

- jp -  

ČARODĚJNICKÝ REJ

Rej čarodějnic, který pro naše klienty připra-
vili zaměstnanci Domova, proběhl v pondělí 
30. dubna, za doprovodu Senior Bandu pana 
Zdeňka Černého. K podívané přispěly i děti 
zaměstnanců coby malých čarodějů. Počasí 
nám přálo, k dobré náladě kromě hudby    
přispěly i soutěže v hodu střevícem 
a koštětem a samozřejmě i dobré občerstvení.

VELIKONOČNÍ VÝSTAVA výrobků  
našich klientů

Velikonoční výstavy prací uživatelů zařízení 
sociálních služeb, jsme se zúčastnili 4.dubna 
v budově úřadu  Středočeského kraje.



B Ř E Z E N   

TEPLOTY V BŘEZNU [°C]
SRÁŽKY V BŘEZNU 

[ l /m2 ]

rok Max. datum Min. datum průměr celkové Max. Datum

2010 21,0 26.03.2010 - 12,5 07.03.2010 3,5 19,0 5,5 16.03.2010

2011 20,0 30.03.2011 - 10,0 08.03.2011 4,25 30,5 26,0 18.03.2011

2012 21,5 17.03.2012 - 6,5 07.03.2012 6,15 13,5 4,0 19.03.2012

D U B E N   

TEPLOTY V DUBNU [°C]
SRÁŽKY V DUBNU 

[ l /m2 ]

rok Max. Datum Min. Datum průměr celkové Max. datum

2010 28,0 30.04.2010 - 3,5 03.04.2010 8,87 32,0 12,0 12.04.2010

2011 29,0 22.04.2011 - 0,5 18.04..2011 11,78 21,5 7,0 04.04.2011

2012 31,0 27.04.2012 - 5,5 09.04.2012 9,09 49,0 13,0 14.04.2012

JAK BYLO? POČASÍ V OBCI JAK BYLO? POČASÍ V OBCI JAK BYLO? POČASÍ V OBCI 

STAROČESKÉ MÁJE STAROČESKÉ MÁJE STAROČESKÉ MÁJE 

Mladí se sešli už ve čtvrtek v podvečer, aby připravili místo pro 

krále. Toho v pátek nazdobili a umístili před restauraci Kino. 

Pečlivě ho celou noc hlídali, takže ho nikdo nepodřízl. Někteří 

chlapci děvčatům vyzdobili vstupy domovů  břízkami. A protože 

je děvčat v obci hodně, měli celou noc o zábavu postaráno. 

V sobotu po obědě za slunečného počasí se májovníci vydali 

průvodem od krále k první břízce. S průvodem se na cestu vydal 

Senior Band, který májovníkům a občanům, kteří se do průvodu  

přidávali, vyhrával celé odpoledne. Průvod vedl hlavní májovník 

Tomáš Hrenák s májovnicí Simonou Herinkovou. Za nimi jako 

druzí májovníci šli Jirka Herink a Kristýna Kalíková, společně 

se všemi májovníky ve staročeských krojích. Tradiční zastavení 

bylo na nádvoří Domova Kolešovice, kde májovníci zatančili             

staročeskou besedu pro potěšení obyvatel  Domova a všech 

účastníků průvodu. Májovníci se rozešli v pozdních odpoledních 

hodinách jen na krátkou chvíli, aby se večer opět sešli na taneční 

zábavě na sále kulturního domu, kde jim k tanci hrála kapela 

Dlouhá noc, která svoje vystoupení ukončila až tři hodiny po 

půlnoci. Na zábavě  majovníci vydražili smrček i krále. Taneční 

sál byl zaplněn do posledního místečka a nikomu se nad ránem 

nechtělo domů.            

Děkujeme mladým, že udržují v naší obci hezkou májovou     

tradici.

Redakce KL



            * gratulujeme občanům ve věku 70, 75, 80 let a po 80. roce každý rok          

tisk Kolešovické l i s tyKolešovické l i s ty vydává obec Kolešovice. Počet výtisků 120 ks.                                                                                                       
Vydavatel :   obec Kolešovice, 270 02 Kolešovice č.p. 212  – telefon: 313 582 296, IČ 00243884,  www.kolesovice.cz                                                

Evidenční číslo periodického tisku: MK ČR E 18577. Texty neprošly jazykovou úpravou.                                                                             
Adresa pro zasí lání  příspěvků a inzerátů : obec@kolesovice.cz / Uzá věrka příšt ího č ís la : 20.07.2012

M a r i e  H o u b o v á  

        

A n n a  R y v o l o v á  

M a r i e  F r ý d o v á  

M i r o s l a v  K u č e r a  

M a r i e  L e n o c h o v á       

ŽIVOTNÍ JUBILEUM V KVĚTNU A ČERVNU LETOŠNÍHO ROKU OSLAVÍ 

SPOLEČENSKÁ KRONIKASPOLEČENSKÁ KRONIKASPOLEČENSKÁ KRONIKA

PŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LETPŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LET

SVATEBNÍ OBŘAD POD ŠIRÝM NEBEMSVATEBNÍ OBŘAD POD ŠIRÝM NEBEMSVATEBNÍ OBŘAD POD ŠIRÝM NEBEM

ŘEKLI SI SVÉ „ano“

     20. dubna 2012     Eliška Svítková, Kolešovice a Tomáš Prais, Blatno 

     21. dubna 2012     Aneta Coufalová, Hořovičky a Václav Ptáček, Kadaň  

V měsíci dubnu a květnu nás opustili naši spoluobčané: 

paní Růžena Hrubá     23. dubna 2012  

pan Petr Feher       8. května 2012 

pan Josef Trojáček  10. května 2012 

Č e s t  j e j i c h  p a m á t c e  !

V MĚSÍCI DUBNU A KVĚTNU NÁS OPUSTILI NAŠI SPOLUOBČANÉ

†

†

†

Věřili byste, že krásnou svatbu můžete mít i v naší obci? Nemusí to být vždy zámky, hrady a jiné historické obřadní 
síně. Pro svatební obřad se rozhodli Eliška Svítková a Tomáš Prais 20. dubna 2012 ve 13 hodin  na zeleném nádvoří 
Domova v Kolešovicích. Svatbu a svatební hostinu chtěli snoubenci mít v místě bydliště a tak se zrodil zajímavý 
nápad. Mimo jiné také proto, že svatební hosté by se do obřadní síně našeho obecního úřadu nevešli. Řekla mi dnes 

již novomanželka mladá paní Eliška Praisová a pan starosta nám 
k obřadu řekl následující:  

„Oddávalo se mi dobře, téměř většinu svatebčanů osobně znám. 
Atmosféra byla vynikající, pouze jsem pociťoval větší trému z 

nového, ale o tolik zajímavějšího nápadu snoubenců. Oddávání 
pod širým nebem  jsem za svoji starostovskou éru prožil poprvé 
a doufám, že ne naposledy. Z romantického prostředí jsem byl 

nadšen, stejně jako hosté. Jen jsem se trochu obával jaké bude 
počasí, abychom nemuseli použít náhradní mokrou variantu.“ 

Věříme, že se u nás uskuteční více takových svateb a že tento 
netradiční obřad bude inspirací pro ostatní snoubence z naší   
obce.                    -jp-

VÍTÁME NOVÉ OBČÁNKY MEZI OBYVATELE NAŠÍ OBCE 

     Lucie  Gáborová      *  22. května 2012                                        

Lucii  přejeme krásný a spokojený život.        

Šťastným rodičům blahopřejeme ! 




